
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer L. van der Laan van de 

Partij vóór het Noorden gestelde vragen ex art. 36 RvO over de mogelijkheid van een 

post-COVID-kliniek in Groningen. De brief van de vragensteller(s) treft u als bijlage 

aan. 

 

1. Wat is het standpunt van het College over het idee om een post-COVID-

polikliniek naar Groningen te brengen, en welke overwegingen liggen 

hieraan ten grondslag? 

 

Wij zien het belang van de post-COVID-kliniek(en) en waarderen het initiatief. Wij 

zien ook dat inwoners worstelen met de gevolgen van post-COVID. Het is een 

verantwoordelijkheid van zorgpartijen om de zorg in te richten, zo ook de post-

COVID zorg. In het geval van een post-COVID-kliniek kunnen wij ons voorstellen dat 

onder andere van belang is dat de juiste expertise op locatie is en dat de kliniek 

gerelateerd is aan, of onderdeel is van een ziekenhuis.  

 

2. Is het College bereid om actief te gaan lobbyen bij het Rijk en andere 

relevante instanties om een post-COVID-polikliniek naar de gemeente 

Groningen te halen? 

 

Wanneer de Groningse ziekenhuizen actie ondernemen om een post-COVID-kliniek in 

Groningen te starten, zullen wij dit ondersteunen. 

 

 Onderwerp  
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3. Is het College bekend met de huidige ontwikkelingen van de opzet van post-

COVID poliklinieken en is het College daarover met het Rijk en andere 

relevante instanties in gesprek?  

a. Zo niet, heeft het College de intentie om deze gesprekken te starten 

en op welke termijn? 

 

Wij zijn bekend met de ontwikkeling van post-COVID klinieken. Wij zijn hier, om 

eerder genoemde redenen, nu niet over in gesprek met het Rijk of andere instanties en 

hebben vooralsnog niet de intentie dit gesprek te starten. 

 

4. Hoe schat het College de mogelijke gevolgen in van een post-COVID-

polikliniek in de Randstad voor de ondersteuning van mensen met post-

COVID in Noord-Nederland, gezien de lange reisafstand die zij moeten 

afleggen?  

 

Wij begrijpen dat afstand een beperkende en/of vervelende factor kan zijn in het geval 

enkel in de randstad een kliniek wordt gerealiseerd. Echter is het in het belang van een 

goede zorg dat deze wordt georganiseerd op de plek waar expertise en een betrokken 

ziekenhuis aanwezig is. Dat oordeel is aan de zorgpartijen en zullen wij ondersteunen 

wanneer dit van ons gevraagd wordt.  

 

5. Welke mogelijkheden ziet het College om de komst van de post-COVID 

polikliniek in de gemeente Groningen te bevorderen? 

 

Wij laten de ontwikkeling van deze klinieken over aan de betrokken partijen en zullen 

dit ondersteunen wanneer de ziekenhuizen hier om vragen. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


